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753 【耶和華所救贖的民】 

Listen to Midi  

耶和華所救贖的民必歸回，他們要歌唱來到錫安；永遠之樂必歸到他們的頭上。耶和華

所救贖的民必歸回，他們要歌唱來到錫安；永遠之樂必歸到他們的頭上。他們必得歡喜

快樂；或憂愁，或嘆息，盡都逃避！耶和華所救贖的民必歸回，他們要歌唱來到錫安；

永遠之樂必歸到他們的頭上。 

Therefore the redeemed of the Lord shall return, and come with singing unto Zion; and everlasting joy shall be upon 

their head. Therefore the redeemed of the Lord shall return, and come with singing unto Zion; and everlasting joy shall 

be upon their head. They shall obtain gladness and joy; and sorrow and mourning shall fleeaway.Therefore the 

redeemed of the Lord shall return, and come with singing unto Zion; and everlasting joy shall be upon their head. 

 

以賽亞書五十一章 11耶和華救贖的民必歸回，歌唱來 到錫安。永樂必歸到他們的頭

上 ，他們必得著歡喜快樂，憂愁嘆 息盡都逃避。 
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